
Протокол
пленарного засідання одинадцятої  сесії

Одеської обласної ради сьомого скликання

08 червня 2017 року                                                                                                     м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
зареєструвалися на початок сесії            -  63

Присутні запрошені:

Заступники голови Одеської обласної держаної адміністрації
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Міські голови (міст обласного значення), голови районних рад 
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 

На початок сесії зареєструвалися 63 депутати. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.

На початку сесії голова обласної ради Урбанський А.І.  поздоровив депутатів обласної ради,
які відмітили свій День народження у міжсесійний період.

На прохання релігійної  общини Архистратига Божого Михаїла і  мешканців міста Кодима
Одеської  області,  за  велику  благодійну  діяльність  та  активну  допомогу  у  створенні  приходу
Української православної церкви Київського патріархату у міста Кодима вручається Благословенна
грамота  єпископа  Одеського  і  Балтського  Марка  депутату  обласної  ради  Сорочану  Миколі
Васильовичу.

Голова обласної ради також вручив  Почесну відзнаку Одеської обласної ради за багаторічну
сумлінну працю,  вагомий особистий внесок у розвиток місцевого самоврядування,  соціально-
економічний розвиток регіону, високий професіоналізм та з нагоди 60-річчя від дня народження
депутату обласної ради   Самунжи Панасу Георгійовичу.  

  
Відповідно  до  пункту  3.12.2.  Регламенту  обласної  ради  час  для  доповіді,  співдоповіді,

виступу,  визначається  обласною  радою.  Урбанський  А.І.  запропонував  наступний  регламент
роботи сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 хвилин, заключне слово - до 10 хвилин,
виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до 5 хвилин. Депутати підтримали пропозицію
голови обласної ради. 

Депутатам  запропоновано  ознайомитися  з  рекомендованим  порядком  денним  сесії,  що
містить 55 питань. Порядок денний додається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   39 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   33
Не приймається



Голова обласної ради запропонував депутатам зареєструватися ще раз.

Зареєстровано 65 депутатів обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   49 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   23
Приймається.

Виступили депутати обласної ради Андрєєнков В.В., Шкарівський В.М., Фінік В.В., 
Сеник Р.В., Свічинський В.С.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   34 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   39
Не приймається.

Проводиться  голосування за  повернення до голосування  за  прийняття  порядку денного в
цілому.

Підсумки голосування: 
За                      -   35 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   38
Не приймається.

Оголошено перерву у засіданні на 1 годину.

 Проводиться реєстрація депутатів обласної ради, присутніх на пленарному засіданні 11 сесії
сьомого скликання. 

Зареєстровано 39 депутатів. Кворуму немає.

Проводиться повторна реєстрація депутатів.
Зареєстровано 45 депутатів. Кворум є.

Проводиться  голосування  за  порядок  денний  одинадцятої  сесії  обласної  ради  сьомого
скликання.

Підсумки голосування:
За                      -   42 
Проти                -   0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   27
Не приймається.

 Проводиться реєстрація депутатів обласної ради, присутніх на пленарному засіданні 11 сесії
сьомого скликання. 



Зареєстровано 48 депутатів. Кворум є.

Проводиться  голосування  за  порядок  денний  одинадцятої  сесії  обласної  ради  сьомого
скликання за основу

Підсумки голосування:
За                      -   43 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   24
Приймається.

Зміни та доповнення до порядку денного.

Депутат обласної ради Фінік В.В. запропонував виключити з порядку денного одинадцятої
сесії обласної ради сьомого скликання питання з 1 по 55.

Проводиться голосування за пропозицію депутата Фініка В.В. щодо виключення з порядку
денного одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питаннь з 1  по 55.

Підсумки голосування:
За                      -   9 
Проти                -   4
Утрималися     -    0
Не голосували  -   55
Не приймається.

Депутат  обласної  ради Андрєєнков  В.В.  запропонував  питання  з  19  по  24 розглянути на
початку пленарного засідання.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  Андрєєнкова  В.В.  про  розгляд  питань
порядку денного з 19 по 24 на початку пленарного засідання.

Підсумки голосування:
За                      -   15 
Проти                -   0
Утрималися     -    2
Не голосували  -   51
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Коваліш  І.В.  запропонувала  виключити  з  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питання з 1 по 54.

Проводиться голосування за пропозицію депутата Коваліш І.В. про виключення з порядку
денного одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питаннь з 1 по 54.

Підсумки голосування:
За                      -   14 
Проти                -   0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   54
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Чередниченко  А.Г.  запропонував  виключити  з  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питання 43.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  Чередниченка  А.Г.  про  виключення  з
порядку денного одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питання 43.



Підсумки голосування:
За                      -   10 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   59
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Шкарівський  В.М.  запропонував  виключити  з  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питання 51.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  Шкарівського  В.М.  про  виключення  з
порядку денного одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання питання 51.

Підсумки голосування:
За                      -   19 
Проти                -   1
Утрималися     -    0
Не голосували  -   49
Не приймається.

Проводиться  голосування  за  прийняття  порядку  денного  одинадцятої  сесії  обласної  ради
сьомого скликання в цілому.

Підсумки голосування:
За                      -   33 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   36
Не приймається.

Проводиться  голосування  за  повернення  до  голосування  за  прийняття  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання в цілому.

Підсумки голосування:
За                      -   40 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   27
Не приймається.

Проводиться  голосування  за  повернення  до  голосування  за  прийняття  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання в цілому.

Підсумки голосування:
За                      -   36 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   31
Не приймається.

Проводиться  голосування  за  повернення  до  голосування  за  прийняття  порядку  денного
одинадцятої сесії обласної ради сьомого скликання в цілому.

Підсумки голосування:
За                      -   38 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   29
Не приймається.



Відбулося обговорення питання щодо впровадження відкритого голосування.

Оголошено перерву.

Проводиться  реєстрація  депутатів  обласної  ради,  присутніх  на  пленарному  засіданні
одинадцятої сесії сьомого скликання.

Зареєстровано 20 депутатів. Кворуму немає.

Проводиться  повторна  реєстрація  депутатів  обласної  ради,  присутніх  на  пленарному
засіданні одинадцятої сесії сьомого скликання.

Зареєстровано 30 депутатів. Кворуму немає.

Згідно  з  пунктом3.2.5.  Регламенту  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання  «У  разі
відсутності необхідної кількості депутатів головуючий може оголосити перерву на певний термін
або встановлює інший день проведення пленарного засідання ради з обов’язковим дотриманням
вимог цього Регламенту» головуючий оголосив про встановлення  іншого  дня проведення сесії
орієнтовно 07 липня 2017 року.

Продовження пленарного засідання одинадцятої  сесії Одеської обласної ради сьомого
скликання

16 червня 2017 року                                                                                                     м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
зареєструвалися на початок сесії            -  74

Присутні запрошені:

Заступники голови Одеської обласної держаної адміністрації
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Міські голови (міст обласного значення), голови районних рад 
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 

На початок пленарного засідання одинадцятої сесії обласної ради  зареєструвався 71 депутат.
Проводиться повторна реєстрація депутатів обласної ради
Зареєстровано 74 депутата. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.

  
Відповідно  до  пункту  3.12.2.  Регламенту  обласної  ради  час  для  доповіді,  співдоповіді,

виступу,  визначається  обласною  радою.  Урбанський  А.І.  запропонував  наступний  регламент
роботи сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 хвилин, заключне слово - до 10 хвилин,
виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до 5 хвилин. Депутати підтримали пропозицію
голови обласної ради. 

 Доповнення до порядку денного сесії:
 -  депутат  обласної  ради  Антов Т.Д.  запропонував  включити до  порядку  денного  сесії  проект
рішення «Про утворення комунальної установи «Центр сприяння розвитку олімпійських та інших
видів боротьби».



Проводиться голосування за включення до порядку денного сесії питання «Про утворення
комунальної установи «Центр сприяння розвитку олімпійських та інших видів боротьби».

Підсумки голосування: 
За                      -   71 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   3
Приймається.

Пропозиції:
- депутат обласної ради Баранський В.С.. запропонував включити до порядку денного сесії

проект  рішення  «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України
П.Порошенка,  Прем’єр-Міністра  України  В.Гройсмана  та  Голови  Верховної  Ради  України
А.Парубія щодо складної ситуації, що виникла за 4 місяці 2017 року із забезпеченням коштами по
субвенції  з  державного  бюджету  місцевим  бюджетам  на  надання  субсидій  на  оплату
електроенергії,  тепло-,  водопостачання  та  водовідведення,  природного  газу,  квартплати  та
вивезення сміття».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Баранського  В.С.  щодо
включення до порядку денного сесії питання «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до
Президента України П.Порошенка, Прем’єр-Міністра України В.Гройсмана та Голови Верховної
Ради  України  А.Парубія  щодо  складної  ситуації,  що  виникла  за  4  місяці  2017  року  із
забезпеченням  коштами  по  субвенції  з  державного  бюджету  місцевим  бюджетам  на  надання
субсидій на оплату електроенергії,  тепло-,  водопостачання та  водовідведення,  природного газу,
квартплати та вивезення сміття».

Підсумки голосування: 
За                      -   29 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   44
Не приймається.

Депутат обласної ради Адзеленко О.В. виступив з приводу порядку денного.

Депутат обласної ради Фінік В.В. запропонував поставити на розгляд питання №51 «Про
умови оплати праці керівників обласної ради та працівників апарату обласної ради» до розгляду
питання №14  Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 березня 2017 року № 355-VII
«Про обласний бюджет Одеської області на 2017 рік».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Фініка  В.В.  розглянути
питання №51 до розгляду питання №14.

Підсумки голосування: 
За                      -   18 
Проти                -   0
Утрималися     -    2
Не голосували  -   53
Не приймається.



Депутат  обласної  ради  Коваліш  І.В.  запропонувала  заслухати  доповідь  директора
Департаменту охорони здоров’я Одеської обласної державної адміністрації Полясного В.О. «Про
створення на території Одеської області госпітальних округів» до розгляду порядку денного сесії.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної  ради Коваліш І.В.  -  заслухати
доповідь  директора Департаменту охорони здоров’я  Одеської  обласної  державної  адміністрації
Полясного В.О. «Про створення на території Одеської області госпітальних округів» до розгляду
порядку денного сесії.

Підсумки голосування: 
За                      -   24 
Проти                -   0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   48
Не приймається.

Пропозиції:
- депутат обласної ради Саутьонков В.М. запропонував включити до порядку денного сесії

проект рішення  «Про звернення депутатів  Одеської  обласної  ради VII  скликання до Кабінету
Міністрів України щодо внесення змін до п.2 постанови Кабінету міністрів України від 26.03.2008
року № 265 «Про деякі питання пенсійного забезпечення громадян».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Саутьонкова  В.М.  щодо
включення до порядку денного сесії питання  «Про звернення депутатів Одеської обласної ради
VII  скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  щодо  внесення  змін  до  п.2  постанови  Кабінету
міністрів  України  від  26.03.2008  року  №  265  «Про  деякі  питання  пенсійного  забезпечення
громадян».

Підсумки голосування: 
За                      -   22 
Проти                -   0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   50
Не приймається.

- депутат обласної ради Саутьонков В.М. запропонував включити до порядку денного сесії
проект  рішення  «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України  та
Верховної  Ради  України  «Про  недопущення  дискримінації  громадян  України  за  релігійними
ознаками та втручання держави в життя та діяльність релігійних громад».   

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Саутьонкова  В.В.  щодо
включення до порядку денного сесії питання «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до
Президента  України  та  Верховної  Ради  України  «Про  недопущення  дискримінації  громадян
України за релігійними ознаками та втручання держави в життя та діяльність релігійних громад».

Підсумки голосування: 
За                      -   26 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   47
Не приймається.

- депутат обласної ради Шкарівський В.М. запропонував перенести розгляд питань (з 19 по
26) про призначення та про продовження дії контрактів на початок порядку денного.



Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради   Шкарівського  В.М.  за
перенос розгляду питань з 19 по 26 на початок порядку денного сесії обласної ради.

Підсумки голосування: 
За                      -   26 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   47
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Сеник  Р.В.  запропонував  заслухати  звіт  начальника  управління
обласної ради з майнових відносин про діяльність управління.

Голосування не проводилося.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного одинадцятої сесії обласної ради в
цілому.

Підсумки голосування: 
За                      -   73 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   1
Приймається.

Починається розгляд питань порядку денного одинадцятої сесії обласної ради.
  

1. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  Про присвоєння звання «Почесний
громадянин Одеської області» Козиреву Михайлу Івановичу – колишньому заступнику Одеського
міського голови, Заслуженому працівнику сфери послуг України.

Проект рішення підготовлений  апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
 
Виступив депутат обласної ради Душейко В.П.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   71
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     3
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    4
Рішення прийняте.
Рішення № 403-VII додається.

2. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  Про присвоєння звання «Почесний
громадянин Одеської  області»   Катеринчуку Івану Петровичу – ректору Одеського державного
університету внутрішніх справ, генералу поліції ІІІ рангу.



Проект рішення підготовлений  апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Сеник Р.В., Шкарівський В.М., Коваліш І.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   48
Проти               -     1
Утрималися     -     2
Не голосували  -    21
Рішення прийняте.

Пропозиції:  депутат  Коваліш  І.В.  запропонувала  не  голосувати  зацей  проект  рішення  в
цілому.

Проводиться голосування за пропозицію депутата Коваліш І.В. – не голосувати за проект
рішення «Про присвоєння звання «Почесний громадянин Одеської області»   Катеринчуку Івану
Петровичу – ректору Одеського державного університету внутрішніх справ, генералу поліції ІІІ
рангу» в цілому.

Підсумки голосування: 
За                      -   23
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    51
Не приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   42
Проти               -     5
Утрималися     -     1
Не голосували  -    26
Рішення не прийняте.

3.  СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  затвердження  Програми
соціально-економічного та культурного розвитку Одеської області на 2017 рік.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою  обласної  державної
адміністрації.

Доповідач  –  директор  Департаменту  економічної  політики  та  стратегічного  планування
обласної державної адміністрації Радулов Д.Д..

Виступив депутат обласної ради Сеник Р.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   68
Проти               -     0



Утрималися     -     0
Не голосували  -    6
Рішення прийняте.
Рішення № 404-VII додається.

4. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  затвердження  Програми
розвитку конкурентоспроможності малого та середнього підприємництва в Одеській області  на
2017-2020 роки.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою  обласної  державної
адміністрації.

Доповідач  –  директор  Департаменту  економічної  політики  та  стратегічного  планування
обласної державної адміністрації Радулов Д.Д.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -     4
Утрималися     -     0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
 
Пропозиції: 
- депутат обласної ради Баранський В.С. запропонував не  підтримувати проект рішення.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -     3
Утрималися     -     1
Не голосували  -    17
Рішення прийняте.
Рішення № 405-VII додається.

5. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради – «Про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  24  грудня  2013  року  №  967-VI  «Про  затвердження  Програми  залучення
зовнішніх  ресурсів  та  розвитку  міжнародної  діяльності  Одеської  області  на  
2014-2016 роки».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  економічної  політики  та  стратегічного
планування  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою  обласної  державної
адміністрації.

Доповідач  –  директор  Департаменту  економічної  політики  та  стратегічного  планування
обласної державної адміністрації Радулов Д.Д.

Виступив депутат обласної ради Сеник Р.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   65
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.

Доповнення:



- депутат обласної ради Шкарівський В.М. запропонував не підтримувати проект рішення;
-  депутат обласної  ради Кривошея В.В.  запропонував пункти 1.5.1.  та 1.5.2.  виключити з

Програми,    вивільнений ресурс залишити у резерві  у  цій  Програмі та доручити профільному
Департаменту  зовнішньоекономічної  діяльності  та  управлінню  інвестицій,  міжнародного  та
міжрегіонального співробітництва доопрацювати заходи Програми та запропонувати доповнення
на наступну сесію.  

Проводиться голосування за  пропозицію депутата обласної ради Кривошеї В.В. – «пункти
1.5.1. та 1.5.2. виключити з Програми,   вивільнений ресурс залишити у резерві у цій Програмі та
доручити профільному Департаменту зовнішньоекономічної діяльності та управлінню інвестицій,
міжнародного  та  міжрегіонального  співробітництва  доопрацювати  заходи  Програми  та
запропонувати доповнення на наступну сесію».  

Підсумки голосування: 
За                      -  20
Проти               -    0
Утрималися     -    1
Не голосували  -    53
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   52
Проти               -     1
Утрималися     -     2
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення № 406-VII додається.

6. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін та доповнень до
рішення  обласної  ради  від  24  грудня  2013  року  №  968-VI  «Про  затвердження  Регіональної
програми  інформатизації  Одеської  області  на  2014-2016  роки  «Електронна  Одещина»  
(«е-Одещина», «e-Odesa Region»).

Проект  рішення  підготовлений та  внесений постійною комісією обласної  ради  з  питань
транспорту, зв’язку та морегосподарського комплексу.

Доповідач  –  заступник  директора  комунального  підприємства  «Обласний  інформаційно-
аналітичний центр» Демещик А.М.

Виступили депутати обласної ради: Саутьонков В.М. , Коваліш І.В., Фінк В.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   45
Проти               -     6
Утрималися     -      1
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.

Зміни та доповнення:
- депутат обласної ради Фінік В.В. запропонував  виключити п. 10 - вивчення громадської

думки щодо діяльності місцевих органів виконавчої влади та органів місцевого самоврядування,
висвітлення  результатів  дослідження  в  засобах  масової  інформації  Одеської  області,  на  яке
передбачено 500 000 гривень.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В. - «виключити
п. 10 – вивчення громадської думки щодо діяльності місцевих органів виконавчої влади та органів



місцевого  самоврядування,  висвітлення  результатів  дослідження  в  засобах  масової  інформації
Одеської області, на яке передбачено 500 000 гривень».

Підсумки голосування: 
За                      -  26
Проти               -    0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   48
 Не приймається.

 Депутат обласної ради Шкарівський В.М. запропонував не підтримувати проект рішення.
За пропозицію не голосували.

Депутат  обласної  ради Коваліш І.В.  запропонувала  внести  наступну  поправку –  у  п.  10
завдань та напрямків Програми «вивчення громадської думки щодо діяльності місцевих органів
виконавчої влади» суму 500 000 грн. з «видатків обласного бюджету» перенести в «інші джерела».

Проводиться  голосування  за  пропозицію депутата  обласної  ради  Коваліш І.В.  –  «у  п.  10
завдань та напрямків Програми «вивчення громадської думки щодо діяльності місцевих органів
виконавчої влади» суму 500 000 грн. з «видатків обласного бюджету» перенести в «інші джерела».

Підсумки голосування: 
За                      -  25
Проти               -    0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   48
 Не приймається.

Виступив депутат обласної ради Барвіненко Д.Л.

Депутат  обласної  ради  Коваліш І.В.  запропонувала  надати  протокольне  доручення  сесії
обласної ради управлінню обласної ради з майнових відносин підготувати на наступну сесії звіт
комунального  підприємства  «Обласний  інформаційно-аналітичний  центр»  про  використання
бюджетних  коштів  та  коштів  інших  джерел,  зокрема  за  напрямами   Регіональної  програми
інформатизації  Одеської  області  на  2014-2016  роки  «Електронна  Одещина»  
(«е-Одещина»,  «e-Odesa  Region»)  та  обласної  програми  надання  фінансової  підтримки
комунальним підприємствам (установам, організаціям) спільної власності територіальних громад
Одеської області, які забезпечують діяльність обласної ради та обласної державної адміністрації,
на 2017-2019 роки.

За пропозицію депутата Коваліш І.В. не голосували.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   50
Проти               -     3
Утрималися     -      0
Не голосували  -    21
Рішення прийняте.
Рішення № 407-VII додається.

7. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради – «Про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  28  жовтня  2011  року  №  270-VI  «Про  затвердження  Регіональної  програми
збереження та відновлення водних ресурсів у басейні Куяльницького лиману на 2012-2018 роки».



Проект  рішення  підготовлений  управлінням  туризму,  рекреацій  та  курортів  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Шека  О.О., заступник  начальника  управління  туризму,  рекреації  та  курортів
Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради Сеник Р.В., Червяков С.В., Чапір Д.П.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    17
Рішення прийняте.

Зміни та доповнення: депутат обласної ради Чапір Д.П. запропонував додаток 1 до рішення
обласної  ради,  додаток  2  до  Програми  «Напрями  діяльності  та  заходи  регіональної  програми
збереження та відновлення водних ресурсів у басейні Куяльницького лиману на 2012-2018 роки»
доповнити  пунктом 19 «Припинення незаконного видобутку корисних копалин: піску та піщано –
галькової  суміші».  До  виконавців  Програми  добавити  співвиконавців  Національну  поліцію,
прокуратуру і СБУ. Орієнтовний обсяг фінансування, вартість не потребує бюджету. Очікуваний
результат - припинення незаконної діяльності з  видобутку корисних копалин.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  Чапіра  Д.П.  –  «додаток  1  до  рішення
обласної  ради,  додаток  2  до  Програми  «Напрями  діяльності  та  заходи  регіональної  програми
збереження та відновлення водних ресурсів у басейні Куяльницького лиману на 2012-2018 роки»
доповнити  пунктом 19 «Припинення незаконного видобутку корисних копалин: піску та піщано –
галькової  суміші».  До  виконавців  Програми  добавити  співвиконавців  Національну  поліцію,
прокуратуру і СБУ. Орієнтовний обсяг фінансування, вартість не потребує бюджету. Очікуваний
результат - припинення незаконної діяльності з  видобутку корисних копалин».

Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    17
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення № 408-VII додається.

8. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  внесення  змін  до  рішення
обласної  ради  від  21  лютого  2014  року  № 1020-VI  «Про затвердження  регіональної  програми
розвитку агропромислового комплексу Одеської області на 2014-2018 роки».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням   аграрної  політики  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  Петрів  Іван  Михайлович,  начальник  управління  аграрної  політики  Одеської
обласної державної адміністрації.



Запитання до доповідача – Барвіненко Д.Л.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   65
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення № 409-VII додається.

9. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -  Про внесення змін до рішення
обласної ради від 21 грудня 2015 року № 34-VII «Про затвердження обласної цільової соціальної
програми протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу та іншим соціально небезпечним хворобам на 2016-2018
роки».

Проект  рішення  підготовлений   Департаментом  охорони  здоров’я  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Полясний В.О., директор  Департаменту  охорони здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   65
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Доповнень та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення № 410-VII додається.

10. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до рішення
обласної ради від 21 грудня 2015 року № 35-VII «Про затвердження обласної цільової програми
соціальної підтримки населення на 2016-2017 роки «Захист і Турбота».

Проект рішення підготовлений  Департаментом  соціальної та сімейної політики обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Коваленко  Л.В., директор  Департаменту  соціальної  та  сімейної  політики
Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.



Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Доповнень та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   66
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.
Рішення № 411-VII додається.

11. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  Про внесення змін до рішення
обласної ради від 21 лютого 2014 року № 1017-VI «Про затвердження обласної програми розвитку
фізичної культури і спорту в Одеській області на 2014-2017 роки».

Проект  рішення  підготовлений   управлінням  молодіжної  політики  та  спорту  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Березуцький  В.О., начальник  управління  молодіжної  політики  та  спорту
Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради Сеник Р.В., Кобильніков О.Б.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Доповнень та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     11
Рішення прийняте.
Рішення № 412-VII додається.

Голова обласної ради Урбанський А.І.  зачитав звернення до депутатів обласної ради і всіх
присутніх.

 
Шановні представники бізнесу Одеської області!
Запрошуємо  вас  підтримати  і  взяти  участь  у  співфінансуванні  національної  експедиції

«Незламні». Цей проект передбачає сходження наших земляків на сім найвищих вершин планети
на всіх континентах, в тому числі і на найвищу вершину Землі - Еверест - і встановлення там
прапорів України та Одеської області.

Це глобальна подія міжнародного масштабу, в сьогоднішніх умовах продемонструє всьому
світові  силу  нашої  держави,  незламність,  цілеспрямованість,  волю  до  перемоги.  Підкорення
восьми  з  половиною  тисяч  найскладніших  на  планеті  кілометрів  символізує  шлях  до  мрій



українського народу, який ми неодмінно подолаємо. Почесно і дуже важливо для нас з вами, що на
вершині буде розвіватися прапор Одеської області поряд з державним.

Проект підтриманий і названий суспільно значущим профільним комітетом Верховної Ради
України і Міністерством молоді та спорту України. Від них ми отримали звернення з проханням
підтримки експедиції «Незламні». Після трагічних для нашої країни подій 2013-2014 років і влада,
і  суспільство усвідомлюють,  що вирішення питань гуманітарної  політики в сфері національно-
патріотичного виховання, загальної для всіх людей і регіонів національної ідеї і цінностей - не
менш важлива наша місія, ніж економічні і політичні зміни.

Одеська обласна рада підтримує ідею Української Національної Експедиції «Незламні» і в
якості  підтвердження цієї  заяви планує виділити 500 тисяч гривень  на його втілення.  Але цей
проект набагато дорожчий від задуму до втілення, тому ми звертаємося до представників бізнесу з
проханням надати підтримку. Впевнені, що це буде не просто благородний благодійний вчинок, але
і  діловий  крок,  спрямований  на  підвищення  рейтингу  Одеської  області  і  поліпшення  іміджу
конкретних підприємств на національні1 та міжнародній бізнес-аренах.

Для цих цілей відкрито спеціальний розрахунковий рахунок. З питань перерахування коштів
на експедицію можна звертатися в управління молодіжної політики та спорту обласної державної
адміністрації.

Виступив депутат обласної ради Кутателадзе Олег Джумберович щодо підтримки звернення.

 12. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову обласної  ради  Про внесення  змін до рішення
обласної  ради  від  17  червня  2016  року  №  219-VII  «Про  затвердження  обласної  цільової
комплексної  програми  національно-патріотичного  виховання  дітей  та  молоді  на  
2016-2020 роки».

Проект  рішення  підготовлений   управлінням  молодіжної  політики  та  спорту  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Березуцький  В.О., начальник  управління  молодіжної  політики  та  спорту
Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили депутати обласної ради Коваліш І.В., Абрамова Є.Г., Сеник Р.В., Ахмеров О.О.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Доповнень та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     10
Рішення прийняте.
Рішення № 413-VII додається.

13. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  Про внесення змін та доповнень
до  обласної  комплексної  програми  «Безпечна  Одещина»  на  2017-2018  роки,  затвердженої
рішенням обласної ради від 21 березня 2017 року № 341-VII.

Проект рішення підготовлений  Департаментом фінансів  обласної державної адміністрації та
внесений головою обласної державної адміністрації.



Доповідач  –  Зінченко  М.А.  директор  Департаменту  фінансів  обласної  державної
адміністрації. 

Виступили депутати обласної ради : Фінік В.В., Чумаченко В.В., Адзеленко О.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.

Додповнення:
Чапір Д.П. – запропонував підтримати проект рішення.

Депутат  обласної  ради   Сеник  Р.В.  запропонував  на  першій  сторінці  проекту  рішення  у
останньому абзаці  замінити цифру 9 словами  «придбати необхідну кількість».

Проводиться голосування за пропозицію депутата Сеника Р.В. – «на першій сторінці проекту
рішення у останньому абзаці  замінити цифру 9 словами  «придбати необхідну кількість».

 Підсумки голосування: 
За                      -   45
Проти               -    2
Утрималися      -    0
Не голосували  -    27
Приймається.

Депутат обласної ради  Фінік В.В. запропонував  внести зміни до додатку 3 до Програми,
напряму  9  –  забезпечення  належного  контролю  за  дотриманням  вантажними  перевізниками
вагових норм при перевезенні вантажів на території Одеської області та збереження автомобільних
доріг  Одеської  області,  а  саме:  по  заходу  «облаштування  пересувними  пунктами  габаритно-
вагового контролю автомобільних доріг  загального користування в обсязі  7 мільйонів 20 тисяч
гривень  замінити  відповідального  виконавця  з  Департаменту  фінансів  Одеської
облдержадміністрації в частині міжбюджетних трансфертів на Одеську обласну раду. Таким чином
власником цього майна буде Одеська обласна рада.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В. - внести зміни
до  додатку  3  до  Програми,  напряму  9  –  забезпечення  належного  контролю  за  дотриманням
вантажними перевізниками вагових норм при перевезенні вантажів на території Одеської області
та  збереження  автомобільних  доріг  Одеської  області,  а  саме:  по  заходу  «облаштування
пересувними  пунктами  габаритно-вагового  контролю  автомобільних  доріг  загального
користування  в  обсязі  7  мільйонів  20  тисяч  гривень  замінити  відповідального  виконавця  з
Департаменту фінансів  Одеської  облдержадміністрації  в  частині  міжбюджетних трансфертів  на
Одеську обласну раду. 

Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Приймається.

Депутат обласної ради  Фінік В.В. запропонував створити тимчасову контрольну комісію та
додати в проект рішення пункт «Про створення тимчасової контрольної комісії з питань закупки та



контролю  за  використанням,  функціонуванням,  пересуванням  пунктів  габаритно-вагового
контролю, до якої включити представника кожної фракції обласної ради.  

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Фініка  В.В  -  створити
тимчасову  контрольну  комісію та  додати  в  проект  рішення  пункт  «Про  створення  тимчасової
контрольної комісії з питань закупки  закупки та контролю за використанням, функціонуванням,
пересуванням  пунктів  габаритно-вагового  контролю,  до  якої  включити  представника  кожної
фракції обласної ради.  

Підсумки голосування: 
За                      -   28
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    44
Не приймається.

Голова  обласної  ради  доручив  апарату  обласної  ради  разом  із  профільною  постійною
комісією  обласної  ради  підготувати  проект  рішення  «Про  створення  тимчасової  контрольної
комісії з питань закупки та контролю за використанням, функціонуванням, пересуванням пунктів
габаритно-вагового контролю»,  до складу якої  включити представника кожної фракції  обласної
ради.  

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   69
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    5
Рішення прийняте.
Рішення № 414-VII додається.

14. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної ради  Про внесення змін до рішення
обласної ради від 21 березня 2017 року № 355-VII «Про обласний бюджет Одеської області на  
2017 рік».

Проект рішення підготовлений  Департаментом фінансів  обласної державної адміністрації та
внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач – Зінченко М.А.,  директор Департаменту фінансів Одеської  обласної державної
адміністрації.

Співдоповідач –  Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету,
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Виступили:
-  Урбанський  А.І.   проінформував  присутніх,  що  у  зв’язку  із  конфліктом  інтересів  він

голосувати за даний проект рішення не буде.
-  Радковський  О.В.  проінформував  присутніх,  що  у  зв’язку  із  конфліктом  інтересів  він

голосувати за даний проект рішення не буде.
-  Дімчогло  Ю.Д.  проінформував  присутніх,  що  у  зв’язку  із  конфліктом  інтересів  він

голосувати за даний проект рішення не буде.
- Чапір Д.П.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися      -    0



Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Доповнення.
Депутат  обласної  ради  Баранський  В.С.  запропонував  виключити  4,8  млн.  гривень  на

фінансування Програми розвитку конкурентоспроможності малого та середнього підприємництва
в Одеській області на 2017-2020 роки, головний розпорядник коштів – Департамент економічної
політики та стратегічного планування обласної  державної  адміністрації,  внести їх до резерву і
залишити за Департаментом фінансів. Депутат вважає вищезгадану програму неефективною через
те, що половина коштів буде витрачена на адміністрування.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Баранського В.С. виключити
4,8  млн.  гривень  на  фінансування  Програми  розвитку  конкурентоспроможності  малого  та
середнього підприємництва в Одеській області на 2017-2020 роки, головний розпорядник коштів –
Департамент економічної політики та стратегічного планування обласної державної адміністрації,
внести їх до резерву і залишити за Департаментом фінансів.

Підсумки голосування: 
За                      -   16
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    56
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Фінік  В.В.  запропонував  виключити  з  даного  проекту  рішення
підвищення заробітної плати і надбавок керівництву обласної ради.

 Виступила голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансово-економічної
політики та банківської діяльності Абрамова Є.Г.

 Проводиться голосування за пропозицію Фініка В.В. про виключення з  проекту рішення
підвищення заробітної плати і надбавок керівництву обласної ради.

Підсумки голосування: 
За                      -   19
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    53
Не приймається.

 Виступив депутат обласної ради Бакланов В.В.

Депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала виключити видатки у сумі 2 мільйона 48
тисяч гривень, які передбачені на фінансову підтримку комунальних підприємств адмінбудівель
обласної  ради №1,  №2,  автопідприємство обласної  ради,  за  головним розпорядником коштів  –
Одеською обласною радою.  А також 0,5 мільйонів гривень також за  основним розпорядником
коштів – Одеською обласною радою в частині соцдосліджень та ще 6,1 млн. гривень и закріпити ці
видатки  як  видатки  розвитку  спецфонд  за  головним  розпорядником  коштів  -  Департаментом
охорони здоров‘я.  

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. - виключити
видатки у сумі 2 мільйона 48 тисяч гривень, які передбачені на фінансову підтримку комунальних
підприємств адміністративних будівель обласної ради №1, №2, автопідприємства обласної ради, за
головним розпорядником коштів є  Одеська обласна рада. А також 0,5 мільйонів гривень також за
основним розпорядником коштів – Одеська обласна рада в частині соцдосліджень та ще 6,1 млн.
гривень и закріпити ці видатки як видатки розвитку спецфонд за головним розпорядником коштів -
Департаментом охорони здоров‘я.  



Підсумки голосування: 
За                      -   18
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    55
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Саутьонков  В.М.   запропонував  -  у  зв’язку  з  перейменуванням
населених  пунктів,  відповідно  до  закону  про  декомунізацію,  замінити  формулювання:
«капітальний ремонт дороги вул. Гагаріна с.  Олександрівка Комінтернівського району Одеської
області»  на  «капітальний  ремонт  дороги  вул.  Гагаріна  с.  Олександрівка  Лиманського  району
Одеської  області»,  без  зміни  суми  та  головного  розпорядника  коштів.  А  також  змінити  назву
об'єкта: «будівництво стадіону по вул. Безкоровайній, с. Крижанівка, Лиманський район Одеської
області» на «капітальний ремонт огорожі Крижанівського навчально-виховного комплексу»,  без
зміни головного розпорядниками та суми.

Під час обговорення пропозиції виступили Зінченко М.А., Абрамова Є.Г.
За пропозицію не голосували.

Депутат обласної  ради Саутьонков В.М.   запропонував  залишити зміни суми і  головного
розпорядника  коштів,  змінити  об'єкт.  Було  виділено  800  000  грн.  на  будівництво  стадіону  по
вул. Безкоровайній, с. Крижанівка Лиманського району Одеської області на капітальний ремонт
огорожі  Крижанівського  навчально-виховного  комплексу  І-ІІІ  ступенів  -  ліцею  дошкільного
навчального закладу Лиманської районної ради Одеської області за адресою: пров. Шкільний, 1,  с.
Крижанівка Лиманського району, без зміни головного розпорядника та суми.

Роз’яснення надала Зінченко М.А.  –  директор Департаменту фінансів  обласної  державної
адміністрації.

За пропозицію не голосували.

Депутат  обласної  ради  Сеник  Р.В.  запропонував  видатки  обласного  бюджету,  які  були
передбачені на фінансування обласної програми розвитку фізичної культури і спорту в Одеській
області на 2014-2017 роки в обсязі 4,8 млн.грн., закріпити в повному обсязі як видатки розвитку
спецфонду  за  головним  розпорядником  коштів  -  управлінням  молодіжної  політики  і  спорту
Одеської обласної державної адміністрації. За рахунок цих коштів можливо разом з управлінням та
обласною адміністрацією реалізувати програму в напрямку організації спортивних майданчиків, а
також допомоги фінансуванню окремих видів спорту.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Сеника  Р.В.  -  видатки
обласного бюджету, які були передбачені на фінансування обласної програми розвитку фізичної
культури і спорту в Одеській області на 2014-2017 роки в обсязі 4,8 млн.грн., закріпити в повному
обсязі  як  видатки  розвитку  спецфонду  за  головним  розпорядником  коштів  -  управлінням
молодіжної політики і спорту Одеської обласної державної адміністрації.

Підсумки голосування: 
За                      -   17
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    56
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Червяков  С.В.  запропонував  видатки  в  обсязі  6,1  млн.  гривень,
передбачені  на  Регіональну  програму  цивільного  захисту,  техногенної  та  пожежної  безпеки
виключити з рядка, в дужках, «субвенція з місцевого бюджету державного бюджету на виконання



програм соціально-економічного та культурного розвитку регіонів» і  закріпити їх як резерв без
зміни головного розпорядника Департаменту фінансів. 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Червякова С.В. - видатки в
обсязі 6,1 млн. гривень, передбачені на Регіональну програму цивільного захисту, техногенної та
пожежної  безпеки  виключити  з  рядка,  в  дужках,  «субвенція  з  місцевого  бюджету  державного
бюджету  на  виконання  програм  соціально-економічного  та  культурного  розвитку  регіонів»  і
закріпити їх як резерв без зміни головного розпорядника Департаменту фінансів. 

Підсумки голосування: 
За                      -   21
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    52
Не приймається.

Депутат  обласної  ради  Петровський  С.О.  звернувся  до  директора  Департаменту  фінансів
Зінченко М.А. для оголошення поправки до проекту рішення 

Зінченко М.А. запропонувала: 
-  зняти на стор.  47 в  рамках програми енергоефективності  закріплений за Балтської  ОТГ

об'єкт  –  «капітальний  ремонт  каналізаційної  системи  та  облаштування  внутрішнього  туалету
Березівської  ЗОШ І-ІІІ  ст.  с.  Березівка  Балтська району Одеської  області  120 000 грн.»,  об'єкт
«придбання  меблів  в  актовому  залі  Березівської  ЗОШ  І-ІІІ  ст.  с.  Березівка  Балтська  району
Одеської області 35 000 грн.», відновити видатки по Програмі енергоефективності по Балтському
району  з  енергоефективності  на  програму  освіти.  Об'єкт  «капітальний  ремонт  каналізаційної
системи та облаштування внутрішнього туалету в Березівської ЗОШ І-ІІІ ст. с. Березівка Балтська
району Одеської області 120 000», об'єкт «придбання меблів в актовому залі Березівської ЗОШ І-ІІІ
ст. с. Березівка Балтського району Одеської області 35 000 грн.»;

- зняти на стор. 63 по Програмі фізкультури і спорту по Балтській ОТГ об'єкт «придбання та
встановлення дитячого спортивного майданчика на території м. Балта Одеської області 150 000
грн.»,  об'єкт «придбання та встановлення типового тренажерного залу м. Балта Одеської області
249,66 тис грн.», відновити видатки за розпорядником Департамент фінансів обласної державної
адміністрації  в  частині  міжбюджетного  трансферту  в  Програмі  розвитку  фізичної  культури  і
спорту Одеської області об'єкт «встановлення дитячого спортивного майданчика на території м.
Балта Одеської області 150 000 грн.», об'єкт «встановлення типового тренажерного залу м. Балта
Одеської області 249,66 тис грн.»;

- зняти на стор. 81 в частині Балтської ОТГ об'єкт «капітальний ремонт та часткове технічне
переоснащення Бендзарівської ЗОШ І-ІІІ ст., ім. Бондар, с. Бендзари Балтського району Одеської
області,  сума  1  496,6  тис  грн.».  Відновити  за  розпорядником  коштів  -  Департамент  житлово-
комунального  господарства  та  енергоефективності  по  Балтському  району  по  Програмі
енергоефективності об'єкт «будівництво котельні Бендзарівської ЗОШ І-ІІІ ст. ім. Бондар,              с.
Бендзари Балтського району Одеської області в сумі 1 560 000 тис. грн.»;

- зняти на стор. 93 за розпорядником, в частині міжбюджетних трансфертів ОТГ Балтська
об'єкт «придбання та облаштування пам'ятного знаку борцям за незалежність України м. Балта
213,4 тис грн.», об'єкт «придбання та встановлення автобусних зупинок на території Балтської ОТГ
Балтської  міської  ради  на  території  Одеської  області  90  000  грн.».  Відновити  видатки  за
розпорядником коштів Департамент фінансів в частині міжбюджетних трансфертів по Балтська
району  об'єкт  «встановлення  автобусної  зупинки  на  території  с.  Бендзари  Балтського  району
Одеської  області  30  000  грн.»,  об'єкт  «встановлення  автобусної  зупинки  на  території
с.Немирівське  Балтського  району  30  000  грн.»,  об'єкт  «встановлення  автобусної  зупинки  на
території с. Пасицели Балтського району 30 000 грн.».

-  відновити  за  розпорядником  коштів  Департаментом  фінансів  в  частині  міжбюджетних
трансфертів по Балтській ОТГ по «інші об'єкти» об'єкт «встановлення пам'ятника героям Небесної
сотні в сквері ім. Віталія Порфір'єва, вул. Гагаріна, м. Балта, 150 000 тис. грн.».  



Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Петровського  С.О.,  що
озвучила Зінченко М.А.

Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -    4
Утрималися      -    1
Не голосували  -    9
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Рішення № 415-VII додається.

15. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  утворення  комунальної
організації «Центр сталого розвитку та екологічних досліджень Дунайського регіону».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  екології  та  природних  ресурсів  Одеської
обласної державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Шатохіна  І.В., тимчасово  виконуючий  обов’язки  директора  Департаменту
екології та природних ресурсів Одеської обласної державної адміністрації.

Виступили  депутати  обласної  ради  Коваліш І.В.,  Абрамова  Є.Г.,  Сеник  Р.В.,  Чапір  Д.П.,
Дімчогло Ю.Д.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -    3
Утрималися      -    0
Не голосували  -    15
Рішення прийняте.

Доповнення 
-  депутат  обласної  ради  Фінік  В.В.  запропонував  виключити  з  проекту  рішення  п.4

«Призначити на посаду директора Центру Іванову Ліліану Миколаївну  строком на 3 роки».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В. – «виключити
з  проекту  рішення  п.4  «Призначити  на  посаду  директора  Центру  Іванову  Ліліану  Миколаївну
строком на 3 роки».

Підсумки голосування: 
За                      -   16
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    58
Не приймається.

- депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала викласти п. 4 проекту рішення у другій
редакції  – «оголосити конкурс на заміщення посади директора комунальної  організації  «Центр
сталого розвитку та екологічних досліджень Дунайського регіону».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради  Коваліш І.В. – виклавши
п.4  проекту  рішення  у  такій  редакції:  «оголосити  конкурс  на  заміщення  посади  директора



комунальної  організації  «Центр  сталого  розвитку  та  екологічних  досліджень  Дунайського
регіону».

Підсумки голосування: 
За                      -   15
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    59
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення № 416-VII додається

16. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  затвердження  списків
присяжних для місцевих загальних судів, розташованих на території Одеської області.

Проект  рішення  підготовлений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  правової
політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з  організованою  злочинністю  та
корупцією  разом  з  юридичним  управілінням  апарату  обласної  ради  та  внесений  заступником
голови постійної комісії.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    15
Рішення прийняте.

Доповнення: голова постійної комісії обласної ради з питань правової політики, забезпечення
законності та правопорядку, боротьби з організованою злочинністю та корупцією Табунщик Р.В.
запропонував  доповнити  списки  присяжних  кандидатами,  пропозиції  по  яких  надійшли  після
підготовки проекту рішення:  додаток 5 доповнити ще однією кандидатурою,  додати додаток 6
«Список присяжних для Ананьївського районного суду Одеської області».

Проводиться  голосування  за  пропозицію голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
правової  політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з  організованою
злочинністю та  корупцією Табунщика  Р.В.   -  додаток  5  доповнити  ще  однією кандидатурою і
додати додаток 6 «Список присяжних для Ананьївського районного суду Одеської області».

Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0



Утрималися      -    0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення № 417-VII додається

17. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до рішення
виконавчого комітету Одеської обласної Ради народних депутатів від 2 жовтня 1984 року № 493 «О
сети территорий и объектов природно-заповедного фонда».

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань
екології,  природокористування,  запобігання  надзвичайним  ситуаціям  та  ліквідації  їх  наслідків.

Доповідач  –  Харлашин  О.О., начальник  відділу  з  питань  природокористування  апарату
обласної ради.

Співдоповідач  –  Дацюк  В.М., перший  заступник  директора  департаменту  екології  та
розвитку рекреаційних зон Одеської міської ради.

Виступили депутати обласної ради Баранський В.С., Коваліш І.В., Шкарівський В.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    4
Утрималися      -    0
Не голосували  -    21
Рішення прийняте.

Доповнення:
-  депутат  Фінік  В.В.  запропонував  не  голосувати  за  проект  рішення.  За  пропозицію  не

голосували.
- депутат обласної ради Шкарівський В.М. запропонував доповнити проект рішення  пунктом

наступного  змісту:  заборонити  проведення  на  території  парку  будь  –  яких  будівельних  робіт,
встановлення будь-яких споруд чи обладнання.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Шкарівського  В.М.
«доповнити  проект  рішення   пунктом  наступного  змісту:  заборонити  проведення  на  території
парку будь – яких будівельних робіт, встановлення будь-яких споруд чи обладнання».

Підсумки голосування: 
За                      -   17
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    57
Не приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -    9
Утрималися      -    4
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.
Рішення № 418-VII додається



18. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про встановлення виробничому
підрозділу служби будівельно-монтажних робіт і цивільних споруд «Одеське будівельно-монтажне
експлуатаційне  управління»  Регіональної  філії  «Одеська  залізниця»  публічного  акціонерного
товариства  «Українська  залізниця»  поточних  індивідуальних  технологічних  нормативів
використання питної води.

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань
екології,  природокористування,  запобігання  надзвичайним  ситуаціям  та  ліквідації  їх  наслідків.

Доповідач  –  Харлашин  О.О., начальник  відділу  з  питань  природокористування  апарату
обласної ради.

Виступив депутат обласної ради Шкарівський В.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.

Пропозиції:
-  депутат  обласної  ради  Шкарівський  В.М.  запропонував  виключити  з  назви  та  тексту

проекту рішення  слова «Одеське будівельно - монтажне експлуатаційне управління»
 
Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Шкарівського  В.М.

виключити  з  назви  та  тексту  проекту  рішення   слова  «Одеське  будівельно  -  монтажне
експлуатаційне управління»  

Підсумки голосування: 
За                      -   17
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    57
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення № 419-VII додається

Оголошено перерву.

Проводиться реєстрація депутатів обласної ради – 65. Кворум є.

19. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  призначення  на  посаду
директора-художнього керівника комунальної установи «Одеський театр юного глядача ім. Юрія
Олеши»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,
повноваження з управління якою делеговано обласній державній адміністрації.

Проект рішення підготовлений управлінням культури, національностей, релігій та охорони
об’єктів  культурної  спадщини Одеської  обласної  державної  адміністрації та  внесений головою
обласної державної адміністрації.



Доповідач  –  Олійник  О.В.,  начальник управління  культури,  національностей,  релігій  та
охорони об’єктів культурної спадщини Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Зауважень та доповнень не було.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
     Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення № 420-VII додається

20. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради  -   Про призначення на  посаду
директора-художнього  керівника  комунального  підприємства  «Одеський  обласний  академічний
російський драматичний театр»,  що перебуває у спільній власності  територіальних громад сіл,
селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким  делеговано  обласній  державній
адміністрації.

Проект рішення підготовлений управлінням культури, національностей, релігій та охорони
об’єктів  культурної  спадщини Одеської  обласної  державної  адміністрації та  внесений головою
обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Олійник  О.В.,  начальник управління  культури,  національностей,  релігій  та
охорони об’єктів культурної спадщини Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Зауважень та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 421-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради: згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту
Одеської обласної ради VII скликання на пленарному засіданні обласної ради може бути об’єднано
розгляд  кількох однотипних за  тематикою і  сутністю питань порядку денного,  про що радою
приймається процедурне рішення. 
  



Пропонується об’єднати питань 21, 22, 23.
Проекти  рішень  підготовлені  управлінням  культури,  національностей,  релігій  та  охорони

об’єктів  культурної  спадщини Одеської  обласної  державної  адміністрації та  внесені  головою
обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Олійник  О.В.,  начальник управління  культури,  національностей,  релігій  та
охорони об’єктів культурної спадщини Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за об’єднання питань порядку денного 21,22,23:
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9

         Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень:

-  Про продовження строку дії  контракту з  директором вищого навчального комунального
закладу  «Одеське  театрально-художнє  училище»,  що  перебуває  у  спільній  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким  делеговано
обласній державній адміністрації;

-  Про  продовження  строку  дії  контракту  з  директором  комунального  закладу  «Одеське
училище  мистецтв  і  культури  імені  К.Ф.  Данькевича»,  що  перебуває  у  спільній  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким  делеговано
обласній державній адміністрації;

- Про продовження строку дії контракту з директором вищого навчального комунального
закладу  «Одеське  художнє  училище  імені  Митрофана  Борисовича  Грекова»,  що  перебуває  у
спільній власності  територіальних громад сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження з  управління
яким делеговано обласній державній адміністрації; за основу

Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Доповнень і змін не було.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення №№ 422-VII,  423-VII, 424-VII додаються.

24. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  укладення  контракту  з
директором комунального закладу «Одеська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат № 7 І-ІІ
ступенів»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,
повноваження з управління яким делеговано обласній державній адміністрації.

Проект рішення підготовлений Департаментом освіти і науки Одеської  обласної державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Лончак  О.А., директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної
державної адміністрації.



Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення № 425-VII додається.

25. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -   Про продовження строку дії
контракту  з  директором  комунального  закладу  «Одеська  спеціальна  загальноосвітня  школа-
інтернат № 88 І-ІІ ступенів», що перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ,
міст області, повноваження з управління яким делеговано обласній державній адміністрації.

Проект рішення підготовлений Департаментом освіти і науки Одеської  обласної державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Доповідач  –  Лончак  О.А., директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 426-VII додається.

26. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -    Про укладання контракту з
головним  лікарем  комунальної  установи  «Обласний  дитячий  санаторій  «Мала  Долина»,  що
перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, повноваження з
управління якою делеговано обласній державній адміністрації.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

 Доповідач –  Полясний В.О., директор Департаменту охорони здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу



Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Рішення № 427-VII додається.

27. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -    Про припинення комунальних
установ «Одеський обласний Центр здоров’я»,  «Одеська обласна наукова  медична  бібліотека»,
«Одеські курси підвищення кваліфікації та перепідготовки молодших медичних і фармацевтичних
спеціалістів» шляхом їх злиття та перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Центр
здоров’я та комунікацій» Одеської обласної ради».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

 Доповідач –  Полясний В.О., директор Департаменту охорони здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 428-VII додається.

28. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -     Про припинення комунальних
установ «Одеський обласний протитуберкульозний диспансер», «Обласна клінічна туберкульозна
лікарня»,  «Обласний  протитуберкульозний  диспансер  №  2»,  «Одеський  обласний  центр
профілактики  та  боротьби  зі  СНІДом»  шляхом  їх  злиття  та  перетворення  у  комунальне
некомерційне  підприємство  «Одеський  обласний  центр  соціально  значущих  хвороб»  Одеської
обласної ради».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

 Доповідач –  Полясний В.О., директор Департаменту охорони здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації.



Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 429-VII додається.

29. Слухали Урбанського А.І., голову обласної ради - згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту
Одеської обласної ради VII скликання на пленарному засіданні обласної ради може бути об’єднано
розгляд  кількох однотипних за  тематикою і  сутністю питань порядку денного,  про що радою
приймається процедурне рішення. 
  

Пропонується об’єднати питань з 29 по 38.
 Проекти рішень підготовлені Департаментом охорони здоров’я Одеської обласної державної

адміністрації та внесені головою обласної державної адміністрації.
 Доповідач –  Полясний В.О., директор Департаменту охорони здоров’я  Одеської  обласної

державної адміністрації.

Проводиться голосування за об’єднання питань порядку денного з 29 по 38:
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    9

         Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень:

29.  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеська  обласна  клінічна  стоматологічна
поліклініка» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеська обласна
клінічна стоматологічна поліклініка» Одеської обласної ради».

30.  Про припинення комунальної  установи «Одеська  обласна  станція  переливання  крові»
шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеська  обласна  станція
переливання крові» Одеської обласної ради».

31. Про припинення комунальної установи «Одеський обласний інформаційно-аналітичний
центр медичної  статистики» шляхом її  перетворення у комунальне некомерційне підприємство
«Одеський обласний інформаційно-аналітичний центр  медичної  статистики» Одеської  обласної
ради».

32.  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  консультативно-
діагностичний  центр»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство
«Одеський обласний консультативно-діагностичний центр» Одеської обласної ради».

33.  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  лікарсько-фізкультурний
диспансер» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеський обласний
лікарсько-фізкультурний диспансер» Одеської обласної ради».



34. Про припинення комунальної установи «Одеський обласний медичний центр психічного
здоров’я» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеський обласний
медичний центр психічного здоров’я» Одеської обласної ради».

35.  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  шкірно-венерологічний
диспансер» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеський обласний
шкірно-венерологічний диспансер» Одеської обласної ради».

36.  Про  припинення  Дунайської  басейнової  лікарні  на  водному  транспорті  шляхом  її
перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Дунайська  обласна  лікарня»  Одеської
обласної ради».

37. Про припинення комунальної установи «Обласна психіатрична лікарня № 4» шляхом її
перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Обласна  психіатрична  лікарня  №  4»
Одеської обласної ради».

38.  Про  припинення  обласної  комунальної  установи  «Шкірно-венерологічний  диспансер»
шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Шкірно-венерологічний
диспансер» Одеської обласної ради» за основу.

 
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.

Зміни та доповнення:
- депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала доповнити проекти рішень пунктом

«5.5. Подати передавальний акт на затвердження Одеській обласній раді до 10 вересня 2017 року». 

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Коваліш  І.В.  про
доповнення проекту рішення пунктом «5.5.  Подати передавальний акт на затвердження Одеській
обласній раді до 10 вересня 2017 року». 

Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    18
Приймається.

- депутат обласної ради Коваліш І.В. запропонувала виключити з пояснювальних записок до
проектів рішення з 29 по 38 посилання на неофіційний поки що документ Стратегічний план дій
«Розумний регіон» Одеської обласної адміністрації.

  Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Коваліш  І.В.  про
виключення  з пояснювальних записок до проектів рішення з 29 по 38 посилання на неофіційний
поки що документ Стратегічний план дій «Розумний регіон» Одеської обласної адміністрації.

Підсумки голосування: 
За                      -   18
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    53
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому:
Підсумки голосування: 



За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняті.
Рішення  №№  430-VII,  431-VII,  432-VII,  433-VII,  434-VII,  435-VII,  436-VII,  437-VII,

438-VII, 439-VII додаються.

39. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -    Про продовження строку дії
контракту з директором комунального підприємства «Облконцертсервіс», що перебуває у спільній
власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  управління  яким  безпосередньо
здійснює обласна рада.

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В. начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Виступив депутат обласної ради Шкарівський В.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   52
Проти               -    2
Утрималися      -    1
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.

Пропозиції до проекту рішення:
-  депутат  обласної  ради  Шкарівський  В.М.  запропонував  не  голосувати  за  цей  проект

рішення. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   47
Проти               -    2
Утрималися      -    0
Не голосували  -    24
Рішення прийняте.
Рішення № 440-VII додається.

40. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  передачу  нежитлових
будівель – об’єктів культурної спадщини «Торговий ряд», що розташовані за адресою: Одеська
область, м. Ізмаїл, пр. Суворова, 53, зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст
області до комунальної власності територіальної громади міста Ізмаїл.

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Вступили: депутат обласної ради Стоянова А.Ф.
Голова обласної ради Урбанський А.І. поінформував, що у зв’язку із наявністю конфлікту

інтересів він голосувати за цей проект рішення не буде.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу

Підсумки голосування: 
За                      -   54



Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення № 441-VII додається.

41. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про визнання таким, що втратило
чинність, рішення обласної ради від 20 жовтня 2016 року № 269-VII «Про передачу нежитлових
приміщень 3-поверхової будівлі, що розташована за адресою: м. Одеса, вул. Рєпіна, 3, Одеській
міській раді у безоплатне користування строком на 25 років».

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Шкарівський В.М., Абрамова Є.Г.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   50
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Рішення № 442-VII додається.

42. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про визнання таким, що втратило
чинність,  рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року№ 308-VII «Про передачу нежитлової
будівлі,  що  розташована  за  адресою:  м.  Одеса,  вулиця  Давида  Ойстраха  (Затонського),  28,  зі
спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області  до  комунальної  власності
територіальної громади м. Одеса».

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Сеник Р.В., Кутателадзе О.Д., Ахмеров О.О.,
Абрамова Є.Г.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу



Підсумки голосування: 
За                      -   48
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   46
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    26
Рішення прийняте.
Рішення № 443-VII додається.

43. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до рішення
обласної  ради від  10 грудня 2015 року № 25-VII  «Про створення конкурсної  комісії  з  відбору
суб’єктів оціночної діяльності».

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   52
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    20
Рішення прийняте.
Рішення № 444-VII додається.

44. Слухали Урбанського А.І., голову обласної ради - згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту
Одеської обласної ради VII скликання на пленарному засіданні обласної ради може бути об’єднано
розгляд  кількох однотипних за  тематикою і  сутністю питань порядку денного,  про що радою
приймається процедурне рішення. 
  

Пропонується об’єднати питань з 44 по 46.

Проводиться голосування за об’єднання питань порядку денного з 44 по 46:

Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    19



         Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень:

-  Про внесення змін до рішення обласної  ради від  18 лютого 2011 року № 111-VI  «Про
припинення комунального підприємства «Одесаоблкіно» шляхом ліквідації».

- Про внесення змін до рішення обласної ради від 28 жовтня 2011 року № 289-VI «Про
припинення комунального підприємства «Облінвест-ресурс» шляхом ліквідації».

- Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 листопада 2014 року № 1246-VI «Про
припинення комунального підприємства «Облспецземсервіс» шляхом ліквідації» за основу:

Підсумки голосування: 
За                      -   47
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   47
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    24
Рішення прийняті.
Рішення №№ 445-VII, 446-VII, 447-VII додаються.

47. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної ради - Про внесення змін до Переліку
об’єктів  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  управління  якими
здійснює обласна рада.

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Запитання та виступи – депутати обласної ради Шкарівський В.М., Чапір Д.П.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   44
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    27
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   46
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    27
Рішення прийняте.
Рішення № 448-VII додається.



48. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до Переліку
об’єктів спільної власності територіальних громад області, що підлягають приватизації.

Проект рішення підготовлений управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради

Доповідач Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.

Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Шкарівський В.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    2
Утрималися      -    0
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.

Доповнення:
 - депутат обласної ради Фінік В.В. запропонував виключити п. 1.2. проекту рішення, яким

передбачається внести до Переліку об‘єктів,  які  підлягають реалізації  на аукціоні,  об‘єкт,  який
знаходиться за адресою: Роздільнянський район, с. Матюшівка, пров. Дружби, 5. і запропонувати
на наступну сесію комісії з управління майном спільної власності надати інформацію про право
власності на земельну ділянку, її розмір, властивості і цільове призначення. 

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В. -  виключити
п. 1.2. проекту рішення, яким передбачається внести до Переліку об‘єктів які підлягають реалізації
на аукціоні,  об‘єкт,  який знаходиться  за  адресою: Роздільнянський район,  с.  Матюшівка,  пров.
Дружби,  5.  і  запропонувати на  наступну сесію комісії  з  управління майном спільної  власності
надати  інформацію  про  право  власності  на  земельну  ділянку,  її  розмір,  властивості  і  цільове
призначення. 

Підсумки голосування: 
За                      -   22
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    51
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    23
Рішення прийняте.
Рішення № 449-VII додається.

49. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  Про  клопотання  щодо
нагородження  Почесною  грамотою  Верховної  Ради  України  колективу  Одеського  державного
екологічного університету.

Проект  рішення  підготовлений  апаратом  обласної  ради  та  внесений  постійною  комісією
обласної ради з питань   регламенту, місцевого самоврядування, депутатської діяльності, етики та
гласності.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   54



Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Рішення № 450-VII додається.

50. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -   Про  клопотання  щодо
нагородження Почесною грамотою Верховної  Ради України Мітельмана Ігоря  Михайловича та
Грамотою Верховної Ради України Прадіденко Лілію Віталіївну.

Проект  рішення  підготовлений  апаратом  обласної  ради  та  внесений  постійною  комісією
обласної ради з питань   регламенту, місцевого самоврядування, депутатської діяльності, етики та
гласності.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    13
Рішення прийняте.
Рішення № 451-VII додається.

51. СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -   Про  умови  оплати  праці
керівників обласної ради та працівників апарату обласної ради.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.

Виступили: Шкарівський В.М., 
- голова обласної ради Урбанський  А.І. поінформував присутніх, що у зв’язку із конфліктом

інтересів він голосувати за даний проект рішення не буде.
- перший заступник голови обласної ради Радковський О.В. поінформував присутніх, що у

зв’язку із конфліктом інтересів він голосувати за даний проект рішення не буде.
- заступник голови обласної ради Дімчогло Ю.Д. поінформував присутніх, що у зв’язку із

конфліктом інтересів він голосувати за даний проект рішення не буде.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -    0



Утрималися      -    0
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Депутат обласної ради Шкарівський В.М. запропонував не голосувати за проект рішення.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    24
Рішення прийняте.
Рішення № 452-VII додається.

52. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про звіт керівника комунального
підприємства «Фортеця» про діяльність підприємства.

Доповідач  –  тимчасово  виконуючий  обов’язки  директора  комунального  підприємства
«Фортеця» Морозов О.В.

Виступили  депутати  обласної  ради   Барвіненко  Д.Л.,  Учитель  І.Л.,  Чередниченко  А.Г.,
Шкарівський В.М., Сеник Р.В.

Голова  обласної  ради доручив заступнику голови обласної  ради  Дімчогло Ю.Д.  провести
нараду з приводу стану справ у проведенні  реконструкції Аккерманської фортеці.

  
Пропозиції:  депутат обласної ради Учитель І.Л. запропонував не приймати звіт виконуючого

обов’язки директора комунального підприємства «Фортеця».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу
Підсумки голосування: 
За                      -   24
Проти               -    1
Утрималися      -    0
Не голосували  -    48
Рішення не прийняте.

53. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про зняття з контролю рішення
обласної ради.

Проект рішення доопрацьовано з урахуванням зауважень постійних комісій обласної ради.
До нього додається звіт про виконання програми, яка знімається з контролю.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу

Підсумки голосування: 
За                      -   43
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    30
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.  
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   48



Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    25
Рішення прийняте.
Рішення № 453-VII додається.

 Від секретаріату сесії з інформацією про депутатські запити виступив Барський В.С.   

СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Ахмерова О.О.».

Із запитом виступив Ахмеров О.О.
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Ахмерова О.О.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    14
Запит підтриманий.
Рішення № 454-VII додається.

СЛУХАЛИ: Барського В.С. «Про депутатський запит депутата обласної ради Кащі О.Р.».
 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Кащі О.Р.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    18
Запит підтриманий.
Рішення № 455-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Кобильнікова О.Б..».

 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    14
Запит підтриманий.
Рішення № 457-VII додається.

 
СЛУХАЛИ: Барського В.С. «Про депутатський запит депутата обласної ради Кащі О.Р.».
 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Кащі О.Р.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     1
Утрималися     -      0
Не голосували  -    16
Запит підтриманий.
Рішення № 458-VII додається.



СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Баранського В.С.».

 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Баранського В.С.
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    20
Запит підтриманий.
Рішення № 459-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Саутьонкова В.М.».

 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    17
Запит підтриманий.
Рішення № 460-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Кобильнікова О.Б.».

 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту  Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    22
Запит підтриманий.
Рішення № 461-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Шкарівського В.М.».

 
Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Шкарівського В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -   36
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -    37
Запит не підтриманий.
 

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  Про утворення комунальної установи
«Центр сприяння розвитку олімпійських та інших видів боротьби».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   63



Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.

При обговоренні проекту рішення виступили голова обласної ради Урбанський А.І., депутат
обласної ради Чапір Д.П.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -    0
Утрималися      -    0
Не голосували  -    14
Рішення прийняте.
Рішення № 462-VII додається.

Голова обласної ради запропонував повернутися до голосування за проект рішення «Про
внесення змін та доповнень до обласної комплексної програми «Безпечна Одещина» на 2017-2018
роки, затвердженої рішенням обласної ради від 21 березня 2017 року № 341-VII».

Підсумки голосування:
За                      -   47
Проти               -    0
Утрималися      -    1
Не голосували  -    25
Приймається.
Виступили депутати обласної ради Фінік В.В., Зінченко М.А.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу:
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому:
Підсумки голосування: 
За                      -   52
Проти               -    1
Утрималися      -    1
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення № 414-VII додається.

Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку
денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або
повідомленнями протягом 30 хвилин.  Обговорення заяв і  повідомлень не проводиться,  рішення
щодо них не приймаються.

З  доповіддю  про  концепцію  реформування  охорони  здоров’я  в  Одеській  області  та
презентацією плану формування госпітальних округів виступив дирекор Департаменту охорони
здоров’я обласної державної адміністрації Полясний В.О.

Виступили  депутати  обласної  ради  Табунщик  Р.В.,  Шкарівський  В.М.,  Бондаренко  О.А.,
Кобильніков О.Б., Адзеленко О.В., Душейко В.П.



Порядок  денний  одинадцятої  сесії  обласної  ради  VII  скликання  вичерпано.  Пленарне
засідання одинадцятої сесії Одеської обласної ради сьомого скликання оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                              А.І.Урбанський


